
Hej medlemmar och köande, 
 
i förra veckan höll vi årets ordinarie föreningsstämma, med 46 medlemmar i Kullaviks 
Hamn ekonomisk förening närvarande. Även om jag gärna hade sett fler av er på plats 
den här kvällen vill jag tacka för förtroendet att tillsammans med övriga i styrelsen få 
leda arbetet ännu ett år. Så snart stämmoprotokollet är justerat publiceras det på 
kullavikshamn.se så att alla kan ta del av det. 
 
Som vi presenterade vid stämman 2022 ska föreningen de kommande tio åren med egen 
likviditet investera minst en miljon kronor årligen i hamnanläggningen. Av praktiska 
skäl och för optimal effektivitet behöver vi dock inleda med en något större tugga, 
närmare bestämt fyra miljoner kronor för att under 2023–24 byta ut D-, E-, F-, G- och H-
bryggorna. Med största sannolikhet klarar vi detta med befintlig kassa, men som med 
alla större projekt gäller att osvuret är bäst. 
 
För att verkligen vara på den säkra sidan önskade styrelsen därför stämmans 
välsignelse för att överbrygga en eventuell tillfällig likviditetssvacka genom att dels låna 
500 000 kronor ur stormreservens miljon, dels använda checkkreditens miljon till 
hälften. Förslaget avseende stormreserven resulterade i stämmokvällens längsta 
diskussion, men bifölls enhälligt sedan styrelsen förtydligat att det är billigare att låna 
av egna medel än i bank, liksom att stormreserven i så fall skulle återfyllas ur 
föreningens kassa och inte genom någon extra utdebitering till medlemmarna. 
 
Apropå stormreserven så inrättades den förresten efter ett styrelseförslag 2016 och kan 
användas till ”...oplanerade reparationer pga skador uppkomna av extremt väder.” Alltså 
inte bara för skador orsakade av just storm. Läs gärna mer om stormreserven här: 
https://kullavikshamn.se/stormreservens-syfte-och-storlek/. 
 
En annan fråga som diskuterades på stämman var huruvida sambor ska innefattas i den 
närståendekrets som medlemskap enligt stadgarnas § 25 kan överlåtas till, utan hänsyn 
till den geografiska begränsningen som anges i § 4. Även här biföll en enhällig stämma 
styrelsens förslag, som innebär att det endast är make/maka, nuvarande eller tidigare 
makes/makas barn eller bröstarvinge som kan komma i fråga. 
 
För den som vill bli ny medlem kräver vi alltså enligt § 4 att denne är folkbokförd eller 
äger fastighet inom Kullaviks eller Släps församlingar, medan detta krav inte ställs på 
den som får medlemskap överlåtet till sig från en närstående som är medlem. Vi är 
medvetna om att den ursprungliga andemeningen inte var sådan, men då praxis i 
styrelserna genom åren utvecklats så, har nu även stadgarna anpassats för att bättre 
överensstämma med verkligheten. 
 
Så snart de nya stadgarna registrerats hos Bolagsverket publicerar vi dem på hemsidan, 
här: https://kullavikshamn.se/stadgar/. 
 
Avslutningsvis vill jag även här i mejlet passa på att tacka avgående ledamoten Ingemar 
Nordlund och dito suppleanten Håkan Nilsson för värdefulla insatser i föreningens 
tjänst, samt välkomna nygamle ledamoten Ulf Sahlin åter till styrelsen. 
 
Så långt stämman. 

https://kullavikshamn.se/stormreservens-syfte-och-storlek/
https://kullavikshamn.se/stadgar/


 
I hamnen fortgår arbetet med den nya, fina J-bryggan och restaurang PIR är snart 
tillbaka på sin vanliga plats ute på piren igen. Fredagen den 14 april klockan 16 blir det 
premiär för i år och Henrik Müntzing & Co önskar alla välkomna. 
 
Vi ses i hamnen! 
 
Joakim Hermansson 
Ordförande 
Kullaviks Hamn ekonomisk förening 


